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W poniedziałek, 7 czerwca, informację na temat „Studium wykonalności szybkiego, bezkolizyjnego

transportu szynowego w Krakowie” przedstawiono radnym na posiedzeniu połączonych Komisji

Infrastruktury oraz Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. Informacja jest również jednym z

punktów porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Miasta Krakowa.

Dokument, liczący ponad 4 tysiące stron tekstu wraz z rysunkami, opracowała firma ILF

Consulting Engineers Polska. Ze względu na obszerność tego opracowania, radni podczas

wspólnego posiedzenia komisji ustalili, że złożą wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad

59. sesji Rady Miasta Krakowa, która odbędzie się w środę, 9 czerwca.
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